
 
尊敬的客户： 

美股交易征费率变更通知 

 

多谢 阁下选用广发证券(香港)经纪有限公司（下称「本公司」）服务。 

 

根据美国证券交易委员会（「美国证监会」）的公布，由 2023 年 2 月 23 日起，美股交易征费

率将有以下调整： 

 

调整项目 现时之交易征费率 调整后之交易征费率 

美股交易征费率 (只适用于

卖盘) 

0.00229% 0.00080% 

 

有关详情请参阅美国证监会网站：https://www.sec.gov/news/press-release/2023-15  

 

本公司现函通知 阁下本公司的美股交易征费率将因应上述公告之内容而作出相应调整。有关

市场的最新收费请不时参阅本公司官网：https://gfse.gfgroup.com.hk/fee/other 

 

倘有任何疑问，请致电客户服务热线(852) 3719-1288/4008695575 与本公司查询。 

 

广发证券(香港)经纪有限公司谨启 

2023 年 2 月 20 日 

  

Date: 20 February 2023 

Dear Valued Client,  

 

Amendment to U.S. Stock Trading Fee Rate 

 

Thank you for choosing the services of GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited.   

 

According to the press release issued by the U.S. Securities and Exchange Commission (“SEC”), the 

U.S. stock trading fee rate will be adjusted with effect from 23 February 2023, as below: 

 

Adjusted Item Current Trading Fee Rate Adjusted Trading Fee Rate 

U.S. Stock Trading Fee Rate 

(For sell order only) 

0.00229% 0.00080% 

 

For more details, please visit SEC's official website: https://www.sec.gov/news/press-release/2023-

15  

 

We hereby inform you that our trading fee rate for U.S. securities transactions will be adjusted in 

accordance with the aforesaid announcement. For the latest fee rates, please visit our company’s 

official website from time to time:  

https://gfse.gfgroup.com.hk/en/fee/other 

 

Should you have any question, please feel free to contact our customer service hotline at (852) 

3719-1288/4008695575.  

 

Yours faithfully, 

GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited 
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